
Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen 

Heldbovænged. 19.04 -2023 

Følgede var repræsenteret til generalforsamlingen:  

Prisholmvej: flg. 56-60-62-64-70 

Rosenholms Alle: flg. 34-42-44-52-54- 

Vangs Alle: flg. 14-16-18-20-22-24 

 

1. Valg af Dirigent og af Referent 
Mads fra Vangs Alle 14 blev valgt som dirigent.  

Søren Nørup fra Rosenholms alle 34 som referent.  

 

2. Foreningens årsberetning ved kassereren 

 

3. Kasserens årsberetning Årsregnskab 2022  

Regnskabet blev godkendt.  

 

4. Snerydning – Vejvedligeholdelse – Medlemspligter 

Vi er godt tilfredse med snerydningen og bevarer ordningen 

Beboere blev mindet om at Sørge for at klippe deres hække m.m. langs stieren så 

skraldemændende/avisbude/postbude kan komme forbi. Beskær hække inden skt hans. Hold 

kanstende ud til Helbovej.    

 

5. Kontingent 

Ingen udsigt til kontigentstigning 

 

6. Beretning fra Kantstensgruppen ved Line, Hanne og Dorte 

Fortovgruppen gennemgik de 3 muligheder for finansiering af nye fortov.  

 

7. Drøftelse og beslutning på finansering af nye fortov 

Det blev besluttet af Tilbud 2 skal til afstemning til en ekstraordinær generalforsamling  16 

stemmer for at vi sætter forslag 2 a.  til afstemning på ekstraordinær generalforsamling  

 

Forslag 2  

Ca. 300 kr. om måneden giver nye kantstene på stikvejene i 2025: Hver matrikel betaler 3.925 i 

2024, 3.925 i 2025 – og herefter kan vi lave stikvejene. 

2.1 Hvis Heldbovej skal tilføjes dette forslag, betaler vi i stedet 3.400 i 2024-2027, og så har vi 

fået lavet det hele. 

 

8. Forslag til Budget 2023 

Der var diskussion om hvor vidt kan lave et budget hvor vi ikke kalkulerer med et underskud?  

Brolæg og Kloak blev nedsat fra 30.000 til 15.000.   



Derefter blev budgettet godkendt med en opmærksomhed på at vi i 2023 budgetterer med et 

underskud på 11.200 

 

9. Valg af bestyrelse.  

Hanne Nyborg Rasmussen fra Vangs alle 16 blev valgt ind i bestyrelsen  

Line Hjarsø Hansen fra Prisholm Allé 56 blev valgt til at være 1. suppleant  

Finn Storgaard blev genvalgt til at forsætte i bestyrelsen.  

Lis blev genvalgt som revisor. 

 

10. Eventuelt 

Der blev gjort opmærksom på at parkering foran indgangen til stierne er forbudt, da det kan 

besværliggøre adgang for skraldemænd og brandfolk 

Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Mads og Smilla, som kigger på om det er muligt at 

skrive at der er parkering forbudt 

 

 

 

 


